
Z á p i s č. 4/2013 
z 4. zasedání předsednictva sekce OB, které se konalo dne 21. 9. 2013 v Rejvízu 

 
Přítomni: Petr Klimpl, David Aleš, Jan Netuka, Libor Slezák, Zdeněk Zuzánek 

    Jan Fátor, Radek Novotný, Marek Cahel, Jan Potštejnský 
 
Jednání řídil předseda sekce OB P. Klimpl 
 

Program:  1. Aktuální informace 
2. Kontrola úkolů 
3. Informace o průběhu pořádání MSJ 2013, závěrečné zprávy 
4. Hodnocení výsledků MSJ v OB 2013 
5. Hodnocení činnosti juniorské reprezentace ČR v OB v roce 2013 
6. Výběrové řízení na vedoucího dorosteneckého výběru ČR v OB na roky 2013 – 2015 
7. Výběrové řízení na šéftrenéra juniorské reprezentace ČR v OB na roky 2013 – 2015 
8. Hodnocení výsledků MS v OB 2013 a WG v OB 2013 
9. Příprava české dospělé reprezentace v OB v dalším období 2013 - 2015 
10. Svolání shromáždění sekce OB 2013 
11. Informace o průběhu soutěžní sezóny 2013 
12. Seznam R1 na rok 2015 
13. Harmonogram výběrového řízení na pořadatele závodů 2015 
14. Příprava akce "Orientační běh do škol" 
15. Příprava podzimního metodického semináře 
16. Příprava školících akcí sekce OB i oblastí (R2, R3, T2, T3), metodické materiály OB 
17. Různé 
 

1/4  Aktuální informace 
- informace z jednání P ČSOS (programový dokument „Vize 2016“, příspěvky na nadstandardní 

přípravu repre OB, vyhlášení nejlepších o-běžců 2013, rada IT ČSOS – nominace členů) 
- přidělení ME 2016 do České republiky 
- dokumentace Nadace OB pro přidělení grantu SCM a SCD na rok 2014 

 
2/4  Kontrola plnění úkolů 

Všechny úkoly byly splněny. 
 
3/4  Informace o průběhu pořádání MSJ 2013, závěrečné zprávy 

Zástupce ČSOS v organizačním výboru MSJ 2013 Petr Klimpl a člen OV MSJ 2013 Radek Novotný 
podali informaci o průběhu pořádání MSJ 2013 v Hradci Králové, členům předsednictva sekce byly 
rozeslány závěrečné zprávy. MSJ proběhlo na vysoké technické i organizační úrovní. Pořadatelé 
MSJ připraví seminář pro další pořadatele vrcholných světových akcí v ČR k předání zkušeností. 
Předsednictvo sekce OB: 
a) děkuje pořadatelskému týmu KHSOS v čele s Milanem Novotným za technické uspořádání MSJ 

v OB 2013, které proběhlo na velmi vysoké úrovni. 
 
4/4  Hodnocení výsledků MSJ v OB 2013 

Šéftrenér družstva juniorů Jan Potštejnský předložil písemně materiál Hodnocení výsledků MSJ 
v OB 2013. Úspěchem je především zisk 3 medailí (Michal Hubáček druhý – sprint, štafety juniorů a 
juniorek první), ale i řada umístění v první desítce.  
Předsednictvo sekce: 
a)  bere na vědomí Hodnocení výsledků MSJ v OB 2013; 
b) oceňuje zvláště zisk individuální medaile Michalem Hubáčkem a obě zlaté medaile štafet; 
c) doporučuje P ČSOS vyplatit odměnu Janu Potštejnskému za podíl na dosažených výsledcích 

družstva juniorů v roce 2013. 
 

5/4  Hodnocení činnosti juniorské reprezentace v OB v roce 2013 
Šéftrenér družstva juniorů Jan Potštejnský předložil písemně materiál Hodnocení činnosti juniorské 
reprezentace v OB v roce 2013.  



Předsednictvo sekce: 
a) bere na vědomí Hodnocení činnosti juniorské reprezentace v OB v roce 2013; 
b)  děkuje šéftrenérovi juniorské reprezentace OB Janu Potštejnskému a také celému realizačnímu 

týmu za odvedenou práci s juniorskou reprezentací v roce 2013, ale i za celé období, kdy 
pracovali i juniorské reprezentace ČR. 

 
6/4  Výběrové řízení na vedoucího výběru dorostu ČR v OB na roky 2013 – 2015 

Předseda komise talentované mládeže David Aleš informoval, že do vypsaného výběrového řízení na 
vedoucího dorosteneckého výběru OB na roky 2013 – 2015 přihlásil jediný zájemce – Marek Cahel. 
Předsednictvo sekce: 
a) doporučuje P ČSOS jmenovat Marka Cahla vedoucím výběru dorostu ČR v OB na dobu od 1. 

11. 2013 do 31. 8. 2015 
 
7/4 Výběrové řízení na šéftrenéra juniorské reprezentace ČR v OB na roky 2013 – 2015 

Předseda komise reprezentace Zdeněk Zuzánek informoval, že do vypsaného výběrového řízení na 
šéftrenéra juniorské reprezentace OB na roky 2013 – 2015 se přihlásil pouze Oldřich Kodeda. 
Předsednictvo sekce OB odložilo řešení problematiky na další jednání. 

 
8/4 Hodnocení výsledků MS v OB 2013 a WG v OB 2013 

Šéftrenér reprezentace ČR v OB Radek Novotný předložil písemně materiál Hodnocení výsledků 
MS v OB 2013 a WG v OB 2013. Obě soutěže dopadly bez medailového úspěchu. Na MS je 
největším individuálním výsledkem 10. místo Jana Procházky ve sprintu, štafeta žen doběhla pátá, 
štafeta mužů devátá. Na WG bylo nejlepším umístěním 11. místo Ivety Duchové na krátké trati. 
Výsledky zaostaly za očekáváním. V diskuzi byly zodpovězeny dotazy. 
Předsednictvo sekce: 
a)  bere na vědomí Hodnocení výsledků MS v OB 2013 a WG v OB 2013; 

 
9/4 Příprava české dospělé reprezentace v OB v dalším období 2013 - 2015 

Za účasti šéftrenéra reprezentace OB byla prodiskutována další příprava reprezentace OB na základě 
materiálu Radka Novotného „Reprezentace OB – strategický výhled na období 2013-2015“. 
 

10/4 Svolání shromáždění sekce OB 2013 
 Předseda sekce Petr Klimpl předložil návrh na svolání shromáždění sekce OB v roce 2013 (Praha 7. 

12. 2013). 
Předsednictvo sekce: 
a) schvaluje návrh na svolání shromáždění sekce OB v souladu s předloženým materiálem. 
 

11/4  Informace o průběhu soutěžní sezóny 2013 
Předseda soutěžní komise Petr Klimpl podal informaci o průběhu soutěžní sezóny 2013. Soutěže 
probíhají bez vážnějších problémů. 
Předsednictvo sekce OB: 
a) Bere na vědomí informaci o průběhu soutěžní sezóny 2013. 

 
12/4  Seznam rozhodčích 1. třídy na rok 2015 
 Vedoucí skupiny rozhodčích Jan Netuka předložil seznam rozhodčích 1. třídy na rok 2015, po 

diskuzi byl seznam schválen  
 Předsednictvo sekce: 

a) schvaluje na návrh skupiny rozhodčích seznam rozhodčích 1. třídy na rok 2015 
b) ukládá zveřejnit seznam rozhodčích na stránkách sekce OB (odpovídá Klimpl) a doplnit do 

seznamu rozhodčích (odpovídá Netuka)   T: 15. 10. 2011 
 

13/4  Harmonogram výběrového řízení na pořadatele závodů 2015 
O harmonogramu výběrového řízení na pořadatele závodů soutěží sekce OB 2015 bylo hlasováno 
per rollam (předložila soutěžní komise sekce OB). 

 Předsednictvo sekce: 
a) potvrzuje hlasování per rollam, kterým byl schválen Harmonogram výběrového řízení na 

pořadatele závodů 2015 



 
14/4  Příprava akce "Orientační běh do škol" 
 Předsedkyně komise rozvoje OB Kristýna Skyvová podala informaci o akci "Orientační běh do 

škol". 
 Předsednictvo sekce: 

a) bere na vědomí informaci o akci "Orientační běh do škol“; 
b) vyzývá kluby OB, aby se zapojily do akce "Orientační běh do škol“. 

 
15/4  Příprava podzimního metodického semináře 
 Předseda metodické komise Jan Fátor předložil písemně základní informace o semináři trenérů a 

rozhodčích, který se uskuteční 22. – 24. 11. 2013 ve Šternberku. 
 Předsednictvo sekce: 

a) bere na vědomí základní informaci o přípravě podzimního metodického semináře 
 
16/4  Příprava školících akcí sekce OB i oblastí (R2, R3, T2, T3), metodické materiály OB 
 Předseda metodické komise Jan Fátor podal písemně informaci o činnosti metodické komise – 

školící akcí sekce OB (T2 bude v roce 2014 v jarních měsících) i oblastí (R3, T3), metodické 
materiály OB (příprava tréninků v OCAD, klasika). K předložené informaci proběhla diskuze. 

 Předsednictvo sekce: 
a) bere na vědomí informaci o činnosti metodické komise – školící akcí sekce OB i oblastí (R2, R3, 

T2, T3), metodické materiály OB 
 
17/4  Různé 

- Vyzývací pohár žactva (oblastní výběry) bude v roce 2014 v termínu 24. – 25. 5. 
- Předseda komise talentované mládeže David Aleš podal informaci o jednání s předsedou Nadace 

OB Evženem Cigošem o činnosti SCD a SCM 
- P sekce doporučuje za člena tady IT ČSOS Lukáše Koeniga 
- WRE 2014 – MČR klasika (BOR), MČR KT (ASU), ČP (TBM) 

 
 
Zapsal: Petr Klimpl, předseda sekce OB 
Pardubice 21. 9. 2013 
Příští jednání předsednictva sekce OB bude 22. 11. 2013 ve Šternberku. 
 


